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Přítomni: dle presenční listiny
Eosté:
Všichni členové Vv osH
Předseda OKRR br. Milan Peě a členové OKRR: Neporová M., Satora J., ing. ZlámalM.
Ing. Kuběna Leoš _ ředitel pobočky řIVP a.s. ostrava
Koruna Josef vedoucí obchodního místa olomouc

Program:
1. Zahájení, úvodní slovo starosty oSH
2. Volba návrhové komise' zapisovatele a ověřovatelů zápisu.
3. Rozprava
4. Usnesení
5. Závěr

ad. 1. Jednání zabájil starosta oSH br. Sýkora. Přivítal přítomné a seznámil je s programem.
ad.2. Starosta navrhnul členy návrhové komise z řad členů W: RNDr. Fialu P., Zatloukala A.,

zřad zástupců starostů sDH do komise byli nawženi a schváleni: Jahn Vl., Šolc R.
a Konopka A.
ověřovateli zápisu byli nawženi a schváleni : Fkachovec Vl. a ZrostI..
Zapisovatelem byl určen br. Zatloukal A.

ad.3. Starosta oSH br. Sýkora nawhnul naqýšení odvodu členslich příspěvků o 10,-_ Kč na
člena staršího 15.ti let. Jako hlavní důvody uvedl neustále se zvyšující naklady na činnost
soutěžních kolektivů mladých a dospělých, 'a neustále se snižující dotaci ze státního
rozpočtu. Dále uvedl, že po zjištění stavu v CR' kdy na mnoha okresech jsou odváděny
podstatně vyšší odvody z členslqých příspěvků. Dále uvedl, že oSH je pod neustálou
kontrolou a dohledem nad hospodařením oSH ze strany OKRR. Nebudu se zlobit řekl
doslovně neschválíte-li naqýšení odvodu z členských příspěvků, dopad to však bude mít
na celý okres.
Dále hovořil o nutnosti pochopení ze strany sboni' že oSH není jen starosta oSIl nebo
Zatloukal, ale celý aparát okresu, kteý čítá 54 členů.
Vystrčil St._ Dub nad Moravou
Najednání okrsku byl návrh na naqýšení odvodu z příspěvků projednán a schválen.
Pudl A. _ Bohuňovice
Navýšeď odvodu z členských příspěvku v okrsku bylo také schváleno, ale podmíněno
seznámením starostů SDH s použitím těchto prostředků navýšením získaných.
RNDr. Fiala P. _ Charváty
Iiž ze zápisu shromaždění instruktoni okrsku vyplyva' že částky ve výši cca 50 000,-- Kč
bude použito nazabezpečení soutěží mladých a dospělých
Klimeš V. - Příkazv
Ve stanovách se hovoří o tom, že ýroční' valné hromady sboni schvalují naýšení
odvodu z členshých příspěvku. AžeÍádným členem se stává hasič po dowšení l8.ti let.
Zatloukal A. - člen W SH ČMS
Je to pravdq v našem okrese však nemáme kategorii dorosfu, proto se mladí hasiči
zučastňují soutěží dospělých a dovršením 15. ti let se stávají členy sboru s hlasem
rozhodujícím a vystawje se pro ně řádná legitimace člena SH Čtrrts.
Na dotaz jak se dále odvody dělí odpověděl. 20,-- Kč na jednoho dospělého od 18. ti let a
10,-- Kč na jednoho mladého hasiče do 18. ti let se odvádí na ústředí kde jsou pouáty



finance následovně. 7,-- Kč na pojištění člena sboru při ěinnosti SDH proti úrazu včetně
mladých hasičů a 10'--Kč na tak zv. ,fohřební fond" ze kÍerého se hradí 300 000,-- Kč
pozůstalým po členovi sH ČMS, kteý zemřel při zásaÍlu nebo na následky úrazu při
zásahu a na zajištění nezletilých dětí do jejich zletilosti. 3,-- Kč zŮstávaji na Sdruženi a
jsou používány na qýrobu medailí apod.
ing. Leo Kuběna _ ředitel pobočky HVP a.s. ostrava
Pozdravil přítomné a seznámil je se změnami ke kteým došlo v HVP. Pohovořil o tom
jak přispívá HvP na činnost hasičů. okres olomouc zarok2000 zrská od řtVP
cca 35 oo0,-- Kč.
Pohovořil o tom, že na pojistném trhu v ČR se podílí 43 pojišťoven. Kompletní nabídku
všech druhů pojištění nabízi jen 23 pojišťoven včetně HVP a.s.
V letošním roce by měla pojišťovna získat na pojistném cca 250 milionů Kč. IrVP a.s.
zpravuje cca |36 tisíc pojistných smluv. Rok 1999 skončil pro pojišťovnu schodkem ve
wši 26 milionů Kč, což bylo způsobeno znehodnocením akcií MORAVIA Banky jejím
krachem. V únoru letošního roku došlo k navýšení základního jmění pojišťovny na
400 milionů Kč" I{vP a.s. však má špatné složení portfolia a proto jsou hledány způsoby,-*'
jak toto napravit a vyhovět zákonu o pojišťovnách. Kteý začne platit od 1. ledna 200l.'.--
Sdružení odkoupí od řIVP a.s. ideální polovinu hasičského domu vPraze.
Poděkoval přítomným a jejich prostřednictvím všem hasičům na okrese olomouc za
důvěru a vyslovil přání na zlepšení spolupráce tím, že se budou hasiči mnohem úce
pojišťovat u HVP a tím budou získávat stáIe více financí pro ně samé, které jsou závislé
na propojištěnosti členské základny.
Koruna J. _ vedoucí obchodního místa v olomouci
Pohovořil s názornými příklady o novém druhu pojištění pro členy SDH a jeho qýhody
oproti normálnímu občanskému pojištění. Vyslovil přaní na zlepšení spolupráce mezi
IIVP a.s. a SDH.
Zástupce z Pískova
Informoval o torq že obec pravděpodobně odkoupí budovu ve které je zr:nsna hasičská
zbrojnice.
Zástupce z Chomoutova
Postěžoval si, že město zrušilo jejich sbor a nic jim na činnost nepřispívá.
Starosta OSH
Řekl ,yím' že proběhlo jednání, úplně s jiným ýsledkeď'. Vše anow prověřím.

ad.4. Clen náwhové komise br. Zatloukal nawhnul naqýšení odvodu členských příspěvků
o l0,- Kč na celkovou částku 60,__ Kč na jednoho člena staršího t5. ti let.
Seznámil přítomné s počtem přítomných starostů sboni.
Z T50 pozvaných je přítomno 81 starostů a zástupců sboni a 13 členů vV oSH
Hlasování o narnýšení odvodu - výsledkv
PRo _ hlasovalo 72 přitomných zástupců sboni a 13 členů W osH
PROTI _ hlasovali 4 přítomní zástupci SDH
HLAsovANI sE zDRzELo _ 5 pfitomných zástupců sborů
Navýšení odvodu z čIenských příspěvků na 60,__ Kč na jednoho člena SDH staršího
15let bylo SCHVÁI,ENO a platí již na rok 2001.

ad.5.

ad.6.

br. Zatloukal A.
Seznámil přítomné s návrhem na usnesení.
Usnesení bylo doplněno o další dva body.
Jednání ukončil starosta oSH br. Sýkora. Poděkoval všem za odvedenou práci a popřríl
mnoho zdravi štěstí a osobné pohody do roku 2001.
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Usnesení shromáždění starostů SDH okresu olomouc :

Shromáždění starostů SDH :

I. bere na vědomí:

- 'informaci 
starosty OSH

- informaci ředitele pobočky FIVP a.s. ostrava
- informaci o novém druhu pojištění,PODPORA"

IL schvaluje:

- naqýšení odvodu z členských příspěvku na oSH ve ýši o 10,-- Kč, za člena staršího l5. ti
let

- odvod z členských příspěvku začlena staršího 15. ti let ve rnýši 60,__ Kč počínaje rokem
2001

- odvod z členslqých příspěvku zaélena mladšího 15. ti let ve qýši 50,-_ Kč

m. ukládá:

029too. Prověřit stav a situaci v Chomoutově
odpovídá: starosta oSH
Termín: l.3' 2001.

030i00. Nav'ýšit propojištěnost srných členů u FIVP a.s.

odpovídá: starostové SDH
Termín: trvale

031/00. odvod z členských příspěvků ukončit k 31.l2. 2000
odpovídá: starostové SDH
Termín: Ihned

032100. Informovat okrslcy o stavu hospodďení oSH za rok 2000
odpovídá: starosta oSH
Termín: |.3.20ol.
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Zrost Jiři


